
 
 

   

 

 

Mondelinge vragen aan het college 

Raadsvergadering d.d. 23-10-2024 
 

 
 

Onderwerp : Problemen huurtoeslag / Omthuis 

 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen te beantwoorden: 

 

• Is er contact geweest met Omthuis over de problemen met de huurtoeslag? 

• Wat is de status van deze problemen? 

• Is er inmiddels contact geweest met de Baarnse huurders die dit aangaat?  

• Zijn ook instanties als Pit Baarn (armoedebestrijding) en/of BBS opgeschaald?  

• Heeft de gemeente Baarn een helpende hand geboden aan de gedupeerden? 

 

Toelichting: 

Op 11 oktober verscheen het bericht in de Gooi & Eemlander over problemen met 

huurtoeslagen bij huurders van Omthuis. De oorzaak van deze problemen wordt verlegd naar 

de belastingdienst, die vervolgens weer wijst naar Omthuis. Hoe dan ook de huurders die 

recht hebben op huurtoeslag zitten er mee. Of ze krijgen teveel en moeten dus later terug 

betalen met als risico dat dan misschien niet meer zo makkelijk te kunnen, of ze krijgen te 

weinig waardoor de huur niet betaald kan worden en hierdoor een huurachterstand oplopen.  

 

Op de website van Omthuis is diezelfde dag een bericht geplaatst met uitleg. Daarnaast wordt 

het volgende gesteld “Voor zover wij kunnen nagaan, is het alleen misgegaan bij onze huurders 

in Baarn. Omdat wij niet weten wie huurtoeslag ontvangt, hebben wij alle huurders in Baarn 

een brief / e-mail gestuurd”  

 

Afgelopen maandag kreeg ik nog bericht van huurders die nog geen email of brief hadden 

ontvangen en nog in het ongewisse zijn. Daarnaast kreeg ik van een ander te horen dat 

sommige huurders nu al in de problemen komen.  

Vandaar deze vragen 

 

Naam indiener(s), fractie(s) en ondertekening: 

 

Tino Schouten  

Lijst Schouten 

 
 

 
        
                                                 

 
 

       

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

    

      

    
 
 
 

 

 
 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

  


